
Hand in hand with our partner agency, Compact Team, we are innovating from year to year to
become an event with a positive impact. Sustainability is therefore included in all phases of the
event - from planning to post-event. 

Our main commitments for 2025 will be as following:

Resources
All resources are drastically reduced and used mindfully. Minimalism as well as the reuse
principle are at the heart of our strategy. 

Waste
Ensuring that the event generates as little waste as possible is one of our priorities. In this regard,
the SET Tech Festival has 0 plastic bottles, 0 flyers and 0 goodies. Most generated waste is
compostable. 

Mobility & transportation 
Mobility and transporation are responsible for the most emissions of an event. To reduce these,
we encourage our participants to use public transportation to and in Berlin. Our teams are also
using bikes and public transportation to join the event.

Food
A veggie diet can reduce the carbon emissions by 2.5 times. This is why the festival will offer a
vegetarian and vegan as well as seasonal and regional catering.

Social impact 
We should all be actors of the future of energy. Therefore, we want to make sure the festival is
accessible to everyone: barrier-free location, diversity of stakeholders, student passes, etc.
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Why do we need a sustainability strategy? Climate change is one of the biggest challenges of our
time. Throughout our work, the SET team is engaged in supporting innovators who are shaping a
more sustainable future for all. As part of this continuity, we are committed to lowering our own
carbon footprint and organising our annual event, the SET Tech Festival, respecting both the
environment and people. 

Sustainability Strategy 



Unsere wichtigsten Prinzipien für 2025:

Ressourcen
Alle Ressourcen werden deutlich reduziert und schonend eingesetzt. Minimalismus und das
Prinzip der Wiederverwendung stehen im Mittelpunkt unserer Strategie. 

Abfall
Eins unserer Prinzipien ist es, dafür zu sorgen, dass die Veranstaltung so wenig Abfall wie möglich
produziert. Daher wird es beim SET Tech Festival keine Plastikflaschen, keine Flyer und keine
Geschenke geben. Der Großteil des entstehenden Abfalls ist kompostierbar. 

Mobilität und Transport
Mobilität und Transport sind für den größten Teil der Emissionen einer Veranstaltung
verantwortlich. Um diese zu reduzieren, ermutigen wir unsere Teilnehmenden, öffentliche
Verkehrsmittel für die An- und Abreise zu nutzen. Unsere Mitarbeitenden nutzen ebenfalls  
öffentliche Verkehrsmittel oder Fahrräder, um an der Veranstaltung teilzunehmen.

Verpflegung
Eine pflanzliche Ernährung kann den Kohlenstoffausstoß um das 2,5-fache reduzieren. Deshalb
bietet das Festival vegetarisches, veganes, saisonales und regionales Catering an.

Soziale Verantwortung 
Wir sollten alle Akteure einer nachhaltigeren Energiezukunft sein. Deshalb wollen wir sicherstellen,
dass das Festival für alle zugänglich ist: barrierefreier Zugang, Vielfalt der Akteure, Rabatte etc.
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Warum brauchen wir eine Nachhaltigkeitsstrategie? Der Klimawandel ist eine der größten
Herausforderungen unserer Zeit. Im Rahmen unserer Arbeit unterstützen wir als SET-Team
Innovatorinnen und Innovatoren, die eine nachhaltigere Zukunft für alle gestalten wollen. Aus
diesem Grund haben wir uns dazu verpflichtet, unseren eigenen CO2-Fußabdruck zu reduzieren
und unsere jährliche Veranstaltung, das SET Tech Festival, umwelt- und sozialverträglich zu
organisieren. Gemeinsam mit unserer Partneragentur Compact Team entwickeln wir uns von
Jahr zu Jahr zu einer Veranstaltung mit mehr positivem Impact. Nachhaltigkeit wird dabei in allen
Phasen der Veranstaltung berücksichtigt - von der Planung bis zur Nachbereitung.

Nachhaltigkeitsstrategie 


